



December 13, 2019

Dear Parents:

SSCPSPTA Notice No. 10B
Family Fun Day – “Love Our Mother Nature” Rescheduled
19 January 2020 (Sunday)

Thanks to the support from our beloved School, SSCPS PTA is pleased to announce that our annual signature event Family Fun Day has now been rescheduled with details as follows:

Date: 19 January 2020 (Sunday)

Time: 10:30 am – 3:30 pm

Venue: SSCPS Football Pitch

Features: Inflatables, game booths, lucky draw, hot food, ice cream, drinks, book stalls, student live music performances, mass games, festive seasonal shopping, charity photo session with Dr Wai in special designed costume

- Admission Tickets:
- (i) Adult Admission Ticket – \$50 per person
 - (ii) Child Admission Ticket with all-you-can-play games (for current SSCPS student and his/her sibling(s)) – HK\$ 100 per child
 - (iii) Child Admission Ticket with all-you-can-play games (for child of a non-current SSCPS student’s family) – HK\$ 180 per child
 - (iv) Age 3 or below – free

Whilst we all look forward to the event in this festive season, the timing however is very tight as it is only 3 school weeks away. We would appreciate your prompt response in the enrolment process. Please complete and return the Reply Slip together with a cheque payable to “SSCPSPTA” to your class teacher by **19 DECEMBER 2019 (THURSDAY)**. All Admission Tickets are sold on a first-come-first-serve basis subject to the capacity limit. For details of the event, please refer to our SSCPSPTA Notice No. 10 issued on November 8, 2019 (Friday). If you have any questions, please call Mr Banny Wong at 9388 4933 or Ms Joey Cheung at 9774 4211. *Family and friends are most welcome to join!*

Yours sincerely,
SSCPS PTA



敬啟者：

SSCPSPTA 第十號 B 通告
親子聯歡同樂日 - 《愛護大自然》
二零二零年一月十九日(星期日)

感恩得到學校的支持，家長教師會欣然宣布我們年度盛事親子聯歡同樂日（“同樂日”）現已正式訂立舉辦日期，詳情公佈如下：

- 日期： 二零二零年一月十九日(星期日)
- 時間： 上午十時半至下午三時半
- 地點： 小學足球場
- 內容： 巨型吹氣滑梯、攤位遊戲、幸運大抽獎、小食檔、雪糕、飲料、書攤、同學現場音樂表演、集體遊戲、節日購物攤檔、衛校長穿著主題服飾與參加者拍照籌款留念
- 入場券：
- (i) 成人 – 每位 \$50
 - (ii) 小童 – (現正就讀的本校生及其兄弟姊妹) 每位\$100 可任玩
 - (iii) 小童 – (非現正就讀的本校生家庭的小童) 每位\$180 可任玩
 - (iv) 三歲或以下小童免費

佳節當前，我們非常期待同樂日能順利舉行，但由於時間方面非常緊迫，我們只有三個星期學校上課時間去準備，我們希望家長能儘快回覆並報名。如有興趣參加，請於**二零一九年十二月十九日（星期四）**前，填妥回條並連同抬頭“SSCPSPTA”之支票交回班主任。請注意，入場券以先到先得方式發售，當活動報名人數達到上限，我們將會停止售賣入場券。關於同樂日的詳情及安排，請參閱我們十一月八日已發出之第十號通告。如有查詢，請聯絡黃駿傑先生(電話號碼 - 9388-4933) 或 張鈞淇小姐 (電話號碼 - 9774-4211)。 **歡迎家長邀請親友一同參與!**

此致
家長教師會會員 台鑒

家長教師會謹啟

二零一九年十二月十三日

Reply Slip / 回條
Family Fun Day / 親子聯歡同樂日
19 January 2020 (Sunday) / 二零二零年一月十九日(星期日)

Please submit only one reply form for each family. 每家庭只需遞交一份回條。

Name of Student: _____ Class: _____ ()
 學生姓名: _____ 班別: _____ ()
 Name of Parent: _____ Contact No: _____
 家長姓名: _____ 聯絡電話: _____

	Fees per person 每位收費	Number of persons 人數	Sub-total (小計)
Adult Admission Ticket 成人入場券	HK\$ 50 @	HK\$ 50 x _____	HK\$ _____
Child Admission Ticket with all-you-can-play games for child being current SSCPS student and her/his sibling(s) 現正就讀的本校生及其兄弟姊妹的小童入場券	HK\$ 100 @	HK\$ 100 x _____	HK\$ _____
Child Admission Ticket with all-you-can-play games for child of a non-current SSCPS student's family 非現正就讀本校之家庭的小童入場券	HK\$180 @	HK\$ 180 x _____	HK\$ _____
Child of age 3 or below 三歲或以下小童	Free of charge 免費	HK\$ 0 x _____	HK\$ <u> 0 </u>
Total No. of Persons 總人數:		_____ person(s) 人	
		Total Amount 總數:	HK\$ _____

Name of Bank 銀行名稱: _____ Cheque No. 支票號碼: _____

() Please tick here if you would like to be one of our sponsors for this event. We will contact you soon. 欲贊助此項活動，請在括號內加“✓”，我們將儘快與你聯絡。

Please complete and return this Reply Slip together with a cheque payable to “SSCPSPTA” to your class teacher by **19 December 2019 (Thursday)**. 請填妥此回條，並連同抬頭“SSCPSPTA”之支票於二零一九年十二月十九日(星期四)或以前交回班主任。

PTA